

# Women Build 2022 Summary









## 關於 Women Build About Women Build

仁人家園 Women Build 是一項國際運動。自 1991 年以來,它一直在與世界各地的志願者合作, 以支持仁人家園項目,為全球貧困婦女、兒童和弱勢群體賦權。

仁人家園每年三月都會與支援香港婦女和兒童的本地非牟利組織合作,開展一個特別的維修項目來 慶祝國際婦女節。

今年由嘉民集團贊助 Women Build 活動。是次合作包括住房方面內一起 #BreakTheBias 的網上 活動及為兩家香港本地慈善機構「母親的抉擇」及「融幼社」的設施進行三項翻新工程,以支持在 香港缺乏家庭支援的弱勢婦女和兒童。

Habitat's Women Build is an international campaign that, since 1991, has been engaging volunteers around the world to support Habitat projects that empower women, children and the disadvantaged living in poverty across the globe.

Each year in March, we collaborate with local NGOs supporting women and children in Hong Kong and run a special renovation project to celebrate International Women's Day.

In partnership with Goodman Group, this year's Women Build comprised of an online campaign to #BreakTheBias in the housing sector and three projects to renovate facilities for Mother's Choice and PathFinders. These two NGOs in Hong Kong are dedicated to supporting disadvantaged women and children's groups who do not have access to family support in Hong Kong.





#### 透過融幼社支援外籍傭工

融幼社的使命是確保香港最脆弱和需要幫助的孩子,得到保護與尊重,以及現任或前任家庭傭工的 外籍母親,鼓勵她們找到穩定的道路。融幼社因應在香港缺乏身分證明和保障的婦女和嬰兒而成 立。自2008 年成立以來,融幼社已幫助接近9,200名嬰孩和婦女,並致力促進兒童福利。

外傭是本港規模龐大的女性社群,融幼社營辦的社區中心及庇護中心均專為她們而設。 仁人家園為 融幼社設於大角咀的社區中心進行了優化,以提供更佳的環境及設施,讓融幼社提昇其輔導、教育 和醫療服務。 項目亦同時包括優化其現有的庇護中心,該中心專為無家可歸的外傭及其新生嬰兒提 供暫時的棲身之所。

#### Assisting migrant domestic workers through PathFinders

PathFinders has a mission to ensure the most vulnerable and unsupported children in Hong Kong are protected and respected, and their migrant mothers - predominantly current or former migrant domestic workers - are empowered to find a path to a bright future. PathFinders is the only Hong Kong charity dedicated to supporting the unique vulnerabilities of children born to migrant mothers. Since 2008, PathFinders has supported almost 9,200 mothers and children find a path to a brighter future.

PathFinders operates a community centre and a shelter for migrant domestic workers, a large community of women in Hong Kong. Habitat upgrade a community support centre in Tai Kok Tsui to provide more facilities and a better environment so PathFinders can better deliver their counselling, education and healthcare services. The project also delivered an upgrade to an existing shelter which offers emergency and temporary accommodation for migrant domestic workers and their newborn babies who have no alternative accommodation in Hong Kong.





## 改造前 **Before renovation**



## 改造後 After renovation













#### 為母親的抉擇幼兒之家翻新

「母親的抉擇」是一間本地的慈善機構,為香港眾多沒有家庭的孩子和意外懷孕的少女 服務。他們與社會攜手合作,為弱勢的少女和孩子燃點希望、改寫生命。他們的遠景是 每個孩子都擁有一個關愛的家。

「母親的抉擇」經營一所懷孕少女宿舍和幼兒之家,為無法獲得家人照顧的兒童及其幼 女提供庇護。 仁人家園翻新了幼兒之家的外部區域,為在內受照顧的嬰兒及有特殊需要 的兒童提供一個更安全、更溫馨的環境。

#### Providing a safe space with Mother's Choice

Mother's Choice is a local charity serving the many children without families and pregnant teenagers in Hong Kong. They join hands with our community to give hope and change the life stories of vulnerable girls and babies. Their vision is to see every child in a loving family.

Mother's Choice operates a hostel for pregnant teenage girls and a Child Care Home, providing shelter for children and their young girls who cannot be adequately cared for by their families. With the help of licensed contractors, Habitat renovated the outside areas at the Child Care Home to provide a safer and more welcoming environment for the babies and special needs children cared for at the Home.





## 改造前 Before renovation







## 改造後 After renovation







## 我們的影響 Our impact

社區中心優化 Community centre upgraded

應急居所優化 Shelter upgraded

遊玩設施翻新 Playground area renovated

18 則媒體報導 Media mentions

15,000+ <sup>社交媒體觸及</sup> Social media reach



「我們很榮幸於今年『國際婦女節』與 香港仁人家園合作及參與2022 年Women Build活動,為推動香港邁向性別平等及 支援有需要的婦女出一分力。」

> Goodman is proud to celebrate International Women's Day by launching this important partnership with Habitat to support Women Build 2022, and help make a tangible difference in achieving gender equality and supporting women in need in Hong Kong.

#### Kristoffer Harvey 夏偉奇

嘉民集團大中華區首席執行官 Chief Executive Officer, Greater China at Goodman Group 「香港仁人家園很榮幸與嘉民集團合作此 項活動。有賴他們的支持,仁人家園與兩 間本地非牟利機構合作,為社區內一些最 弱勢的婦女和兒童提供更好的社區空 間。。」

> We are so grateful to Goodman for supporting this year's Habitat Hong Kong Women Build project. With their generous support, we can collaborate with two local NGOs to provide improved community spaces for some of the city's most vulnerable women and children.

#### **Jo Hayes**

香港仁人家園總幹事 CEO, Habitat for Humanity Hong Kong





### 世上人人得以安居 A world where everyone has a decent place to live.

地址: **Address:** 

香港銅鑼灣登龍街18號 V-Point 9樓 9/F, V-Point, 18 Tang Lung Street, Causeway Bay, Hong Kong

電郵 Email: enquiry@habitat.org.hk 網頁 Website: habitat.org.hk 電話查詢 General enquiries: 2530 3389 案例轉介 Case referrals: 2530 3379



in D Habitat for Humanity Hong Kong

habitathk

©2022 Habitat for Humanity Hong Kong Limited. All Rights Reserved.